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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ  

П Р О Т О К О Л  №  2 1  

 

 

 

от извънредното заседание на Постоянната  комисия по Финанси и бюджет, проведено на 

04.06.2020 г. 

 

Днес, 04.06.2020 г., от 11,00 ч.  дистанционно чрез платформата CISCO Webex Meeting на 

Столична община се проведе извънредно заседание на Постоянната  комисия по Финанси и 

бюджет. 

Извънредното заседание беше открито от  председателя на комисията по Финанси и бюджет 

г-н Георги Георгиев в 11,00 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на заседанието участват 

онлайн чрез платформата CISCO Webex Meeting – връзка  13 общински съветници, както следва: 

1.Георги Георгиев – председател; 

2.Стефан Марков – зам. председател 

3.Иван Таков – зам. председател 

4. Зафир Зарков 

5. Екатерина Йорданова 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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6.Радослав Абрашев 

7.Христиан Петров 

8.Борислав Иванов 

9.Методи Лалов 

10.Владислав Панев 

11.Любомир Георгиев 

12.Петков Димитров 

    13.Михаил Ставрев 

 поради което, извънредното заседание може  да бъде проведено. 

Георги Георгиев – предлагам да гласуваме дневния ред. Уважаеми колеги, дневният ред е 

обявен на страницата на Столичния общински съвет в понеделник, вторник и в сряда до 17,30 ч. , по 

информация която получих от Секретариата. По техническа причина е премахнато съобщението, и е 

възстановено днес. Но през изминалите три дни, преди заседанието на комисията, знаете че спазвам 

срока за провеждане на заседанието, той е бил наличен. 

Методи Лалов – моето изказване е свързано с провеждане на заседанието. Днес установих рано 

сутринта че,  няма публикувано съобщение, направих фейсбук съобщение за това. Реакцията на него  

беше да бъде отново публикуван дневния ред, няколко минути преди началото на заседанието.  Считам 

че, гражданите са били лишени от възможност, тези които могат да възприемат сутринта за 

заседанието, а тези които са възприели съобщение предишните дни, след като видят че го няма, за тях 

това ще означава отпадане на заседанието и съответно планиране по друг начин на деня им. 

Гражданите са били лишени от възможността да знаят за днешното заседание, така че да планират 

участие и изказвания. Възразявам да се проведе заседание, което не спазва принципа на публичност и 

да дава възможност на гражданите да участват в него. Аз гласувам против дневния ред, съответно 

провеждане на заседанието. 

Георги Георгиев – подчертавам че, дневният ред е бил наличен на страницата на Столичния 

общински съвет през три работни дни – от понеделник до сряда, включително. Извърших проверка и 

това е информацията, която ми е предоставена. Никъде няма съобщение за отмяна на заседанието. 

Стефан Марков – стана ясно че, говорим за незначителна техническа грешка и отсъствие от 

сайта в рамките на работното време през изминалата нощ. Подобни съобщения се качват след 

изминаване на комисията и преди следваща, се свалят автоматично. Дневният ред беше качен преди 

заседанието във вторник, за заседанието във вторник  бяха налични двата дневни реда, този за вторник 

и този за днес, имало е достатъчно време. Преминава се към лични нападки, публикации. Аз смятам 

че, нямаме основание да отлагаме точката тя е била на време качена, затова предлагам заседанието да 

се проведе. 

Методи Лалов – аз ясно казах какви са фактите, а именно че, днес съобщение нямаше. Което 

ознавача че, гражданите са били лишени от възможност днес да видят заседанието. Фактите показват 

че, това съобщение, ако е било налично и през останалите дни, е седяло два дни и половина на 

страницата на сайта, но не и днес. Не става въпрос за политическо противопоставяне. Става въпрос за 

това, дали днес гражданите от 24,00 ч. вечерта са могли да видят до 10,30 ч. съобщението, не не са 

могли. Щом решавате да проведете заседанието, въпреки че сте лишили гражданите от възможността, 

днес да видят това съобщение, Ваша воля, аз съм длъжен да съобщя тези факти. 

Георги Георгиев – предлагам да гласуваме дневния ред: 

  

Общо гласували: 
в т.ч.: 

13 

За 10 
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Против 2 

Въздържали се 
1 

 

 

Против: Методи Лалов, Владислав Панев 

Въздържал се: Любомир Георгиев  

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

По  т. 1 от дневния ред: Доклад вх. №СОА20-ВК66-4179/29.05.2020 г. относно предложение 

за  изменение на документи, утвърдени с решение №474/20.07.2017 г. и решение №283/17.05.2018 г. на 

Столичен общински съвет от Л. Радева, Н. Стойнев, Пр. Прошков – общински съветници, Д. Барбалов 

– зам. кмет на СО 

Георги Георгиев – докладът беше разгледан от ПК по икономика и собственост и ПК по 

опазване на околната среда, земеделие и гори. Касае се за анекси към споразуменията за инсталация а 

оползотворяване на RDF. 

Николай Стойнев –  общински съветник, представя доклада. 

Десислава Билева – зам. кмет на СО, представя допълнителна информация във връзка с доклада.  

Георги Георгиев – ще предложа на Вашето внимание да подкрепим доклада, като предложим 

изменение в проекта за решение, като водеща комисия. Измененията са в две насоки. От една страна 

прецизиране на описанието на проекта, от друга страна предложението ми за допускане на 

предварително изпълнение на настоящето решение, с оглед на необходимостта от защита на важни 

обществени интереси. По предходните решения за одобряване на споразуменията, е формирана 

съдебна практика. Тази практика е ясна и категорична, тя е със следния смисъл че, когато 

административният орган се произнася като граждански правоотношения, т.е за сключване на договор, 

като принципал на търговски дружества и т.н. той действа като частно правен субект, поради което не 

е налице основание и за съдебен контрол, какъвто обичайно е приложим за всички актове на общинския 

съвет. В тази връзка, за прецизиране и след съгласуване с вносителите, предлагам следните изменения: 

На първо място, в титула на решението, при описанието му, да се прецизира описанието, като 

отпадне старото съдържание: „ Изграждане на инсталация за комбинирано проиводство на енергия в 

София с оползвотворяване на RDF отпадък“ и вместо него да се въведе името на проекта, така както 

вече е одобрен, т.е позоваваме се конкретно на проектното предложение, одобрено от Европейската 

комисия. След думите „изменение на документи, утвърдени с решение № 474 от 20.07.2017 г. и 

решение № 283 от 17.05. 2018 г. на СОС да се добави следния текст: „ относно изпълнението на проект“ 

и тук вече записваме цялото име на проекта, а именно: „Проектиране и изграждане на инсталация за 

комбинирано производство на енергия в София с оползотворяване на RDF, трета фаза на интегрирана 

система от съоръжения за третиране на битовите отпадъци на СО“. 

В тази връзка, промяната касае актуалното наименование на проекта. 

На второ място, в правните основания предлагам, вместо позоваването на чл.  21, ал. 1 т. 8 от 

ЗМСМА да се добави т. 23, да се позовем и на чл. 61, ал. 1 от Закона, за да може в максимална степен 

удачно да бъде мотивирано решението, като след позоваването на Закона се добави текста: „във връзка 

с“ вместо „ по аргумент от“ и чл. 11, ал. 1 остава в същия му вид, вместо т. 12 се позоваваме на т. 15, 

отпада позоваването единствено на т. 12, остава позоваването на т. 15 и т. 18 от Наредбата за 

учредяване на търговски дружества, собственост на СО. 

На второ място, в т. 2 от проекта за решение, се изписва същият текст, а именно актуалното 

наименование на проекта, както е одобрен. 

На следващо място, предлагам да включим нова т. 6, със следното съдържание:  
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„ Допуска предварително изпълнение на настоящото решение поради необходимостта да се 

защитят особено важни обществени интереси, свързани със своевременната реализацията на проект 

„Проектиране и изграждане на инсталация за комбинирано производство на енергия в София с 

оползотворяване на RDF – трета фаза на интегрирана система  от съоръжения за третиране на битовите 

отпадъци на Столична община”:  

-Проектът е заключителен етап от интегрираната система от съоръжения за управление на 

битовите отпадъци на територията на Столична община, който ще допринесе за устойчивото 

управление на отпадъците като осигури възможност за оползоторяване чрез производство на енергия 

и намаляване на количеството отпадъци за депониране, както и за постигането на европейски, 

национални и общински цели по отношение на енергийната ефективност и намаляване на емисиите на 

парникови газове, диверсификация на горивата и намаляване на зависимостта от доставки на природен 

газ. 

-Одобрените с настоящото решение документи ще осигурят актуализацията и изпълнението на 

проекта в съответствие с условията, при които е одобрен с Решение на Европейската комисия C(2020) 

2080 от 01.04.2020 г., и които са от значение за организацията на изпълнението, финансирането и 

приключването на дейностите в срок.  

-Предвиждат се дейности с комплексен характер и продължително изпълнение, каквито са 

проектирането и изграждането на инсталацията, като разходите за тях следва да бъдат извършени най-

късно до 31.12.2023 г., за да могат да бъдат възстановени по Оперативна програма “Околна среда“ 

2014-2020 г.”. В случай на забавяне на изпълнението на дейностите, всички направени след този срок 

разходи ще останат за сметка на бюджета на Столична община“ 

С настоящото допълнение, ще се обезпечи в по-голяма степен, възможността за изпълнение в 

срок на проекта, по начин по който осигуряваме използването на 60 % европейско финансиране, в срок. 

Ако не с усвои в срок и съобразно изискванията на съответните фондове на Европейския съюз, в 

последствие ще бъде наложена финансова корекция, която ще доведе до това, парите да бъдат 

използвани от бюджета. Поради което, предлагам следното допълнение към решението и ще подложа 

на гласуване предложеното допълнение. Като водеща комисия ще предложим на общинския съвет 

изменен проект за решение. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада, като предлага нов проект за решение, 

който е неразделна част от настоящето становище, а именно: 

ПРОЕКТ! 

Н А  Р Е Ш Е Н И Е   

ЗА: Изменение на документи, утвърдени с решение № 474/20.07.2017 г и решение № 

283/17.05.2018 г. на Столичен общински съвет, относно изпълнението на проект „Проектиране и 

изграждане на инсталация за комбинирано производство на енергия в София с оползотворяване на RDF 

– трета фаза на интегрирана система  от съоръжения за третиране на битовите отпадъци на Столична 

община”, одобрен с Решение на Европейската комисия C(2020) 2080 от 01.04.2020 г.   

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2, чл. 61, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 11, ал. 1, т. 15 и т.18 от Наредбата за реда за учредяване на 

търговски дружества и упражняване на правата на собственост на общината в търговските дружества, 

 

СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  

РЕШИ: 
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1.Одобрява предложения проект на Анекс № 1 за изменение на Споразумение за партньорство 

№ СОА17-ДГ56-1033/04.12.2017 г. и възлага на Кмета на Столична община и на Изпълнителния 

директор на „Топлофикация София“ ЕАД да подпишат същия;   

2.Одобрява предложените промени за актуализация на текстовете на договор № СОА19-ДГ56-

13/11.01.2019 г., сключен между Столична община и Европейската инвестиционна банка, за отпускане 

на кредит до 67 млн. евро за осигуряване на съфинансиране на проект „Проектиране и изграждане на 

инсталация за комбинирано производство на енергия в София с оползотворяване на RDF – трета фаза 

на интегрирана система  от съоръжения за третиране на битовите отпадъци на Столична община”; 

3.Одобрява предложения проект на финансово споразумение между Столична община и 

„Топлофикация София“ ЕАД и възлага на Кмета на Столична община и на Изпълнителния директор 

на „Топлофикация София“ ЕАД, да подпишат същия; 

4.Одобрява предложения проект на Споразумение за прекратяване на Акт за възлагане № 

СОА18-ДГ56-1143/12.12.2018 г. и на Договор за обществена поръчка № СОА18-ДГ55-737/12.12.2018 

г. и възлага на Кмета на Столична община и на Изпълнителния директор на „Топлофикация София“ 

ЕАД да подпишат същия; 

5.Одобрява предложения проект на договор за сътрудничество за оползотворяване на RDF, 

получен при третирането на събираните на територията на Столична община битови отпадъци, и 

възлага на Кмета на Столична община и на Изпълнителния директор на „Топлофикация София“ ЕАД 

да подпишат същия. 

6.Допуска предварително изпълнение на настоящото решение поради необходимостта да се 

защитят особено важни обществени интереси, свързани със своевременната реализацията на проект 

„Проектиране и изграждане на инсталация за комбинирано производство на енергия в София с 

оползотворяване на RDF – трета фаза на интегрирана система  от съоръжения за третиране на битовите 

отпадъци на Столична община”:  

-Проектът е заключителен етап от интегрираната система от съоръжения за управление на 

битовите отпадъци на територията на Столична община, който ще допринесе за устойчивото 

управление на отпадъците като осигури възможност за оползоторяване чрез производство на енергия 

и намаляване на количеството отпадъци за депониране, както и за постигането на европейски, 

национални и общински цели по отношение на енергийната ефективност и намаляване на емисиите на 

парникови газове, диверсификация на горивата и намаляване на зависимостта от доставки на природен 

газ. 

-Одобрените с настоящото решение документи ще осигурят актуализацията и изпълнението на 

проекта в съответствие с условията, при които е одобрен с Решение на Европейската комисия C(2020) 

2080 от 01.04.2020 г., и които са от значение за организацията на изпълнението, финансирането и 

приключването на дейностите в срок.  

-Предвиждат се дейности с комплексен характер и продължително изпълнение, каквито са 

проектирането и изграждането на инсталацията, като разходите за тях следва да бъдат извършени най-

късно до 31.12.2023 г., за да могат да бъдат възстановени по Оперативна програма “Околна среда“ 

2014-2020 г.”. В случай на забавяне на изпълнението на дейностите, всички направени след този срок 

разходи ще останат за сметка на бюджета на Столична община. 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

13 

За 7 

Против 3 
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Въздържали се 
3 

 

 

Поименно гласуването  е както следва: 

Гласували „ЗА“ – 7- Георги Георгиев, Екатерина Йорданова, Зафир Зарков, Христиан Петров, 

Стефан Марков, Радослав Абрашев, Борислав Иванов 

Гласували „Против“ – 3 –  Методи Лалов, Владислав Панев, Любомир Георгиев 

Гласували „Въздържал се“ – 1 Иван Таков, Михаил Ставрев, Петко Димитров 

Поради изчерпване  на дневния ред на заседанието, председателят на ПК по финанси и бюджет  

закри заседанието  в 11,45 ч. 

Протоколът е изготвен на  06.06.2020 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

                        [дата на подписване] 
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